
Město Kyjov

Redakční výbor Kyjovských novin

Zápis z jednání č. 2/2024

Datum konání: 27. 11. 2024

Místo konání: malá zasedací místnost

Přítomni: (viz prezenční listina) Mgr. Michaela Moudrá,

Bc. Alena Truschingerová, Bc. Šárka Krakovská, Otakar Matula,

Mgr. Ivo Pojezný, Michael Hunkař

Omluveni: Irena Kudelová

Neomluveni: Michal Judas, Ing. Jiří Bayer

Hosté: Miroslav Pechura

Zapisovatel: Mgr. Denisa Pelikánová

Ověřovatel: Bc. Šárka Krakovská

Čas jednání: 17:00 - 18:00

Program jednání:

● Zahájení jednání
● Seznámení s celoročním plánem novin
● Závěr a určení termínu dalšího jednání

Průběh jednání:

1. Zahájení jednání

Předsedkyně redakčního výboru Mgr. Michaela Moudrá zahájila jednání a ověřovatelkou
zápisu určila Bc. Šárku Krakovskou. Informovala členy o blížícím se výběrovém řízení na
pozici redaktora Kyjovských novin, přičemž Bc. Alena Truschingerová požádala, aby byl
součástí výběrové komise alespoň jeden člen výboru. Mgr. Ivo Pojezný navrhl jako vhodnou



komisařku Mgr. Michaelu Moudrou, následně všichni přítomní hlasovali pro návrh.

Poté předsedkyně výboru požádala Bc. Alenu Truschingerovou, aby představila vypracovaný
návrh tematických okruhů, který vzešel jako úkol z minulého setkání.

2. Seznámení s celoročním plánem novin

Bc. Alena Truschingerová si vzala slovo a přítomným členům výboru představila myšlenku
zavedení tematických okruhů, tedy nosných témat jednotlivých čísel Kyjovských novin.
Navrhla také, aby noviny vycházely v každém měsíci v roce, nikoliv pouze 11x za rok jak
tomu je dosud. Připravila proto plán obsahující dvanáct témat pro rok 2025, který je k
dispozici pouze redaktorovi, členům výboru a mluvčí města.

Současný redaktor Miroslav Pechura vyjádřil obavu nad “škatulkováním”, dle jeho
zkušeností není možné celý rok předem naplánovat a jednotlivým měsícům s předstihem
vybírat témata. Výbor souhlasil, že je na prvním místě především aktuálnost, avšak tematický
plán může být pro redaktora zdrojem inspirace.

Dále Bc. Alena Truschingerová zmínila, že by měl nový redaktor spolupracovat s členy
výboru a požádala o zavedení systému zpětného hodnocení Kyjovských novin. Po každém
vydaném čísle se výbor bude zabývat tím, zda byla dodržena nastolená pravidla a tematický
plán. Členové výboru si předem stanoví základní otázky, kterých se budou při tomto zpětném
hodnocení držet. Tento systém považuje také za dobrou zpětnou vazbu redaktorovi. Dle ní je
současná podoba novin neudržitelná, v každém měsíci téměř totožná, od nového redaktora tak
výbor bude očekávat proaktivní přístup.

Na základě předchozí rozmluvy se sociálním odborem navrhla předsedkyně Mgr. Michaela
Moudrá zařazení pravidelné sociální rubriky. Odkazovala by na téma, které se již objevilo v
prosincovém čísle novin, narůstajícího počtu neregistrovaných pečovatelských domů. Sdělila
tak, že by bylo vhodné s touto problematikou seznamovat čtenáře a třeba jim i představovat
všechny dostupné možnosti. Všichni souhlasili.

Následně Bc. Alena Truschingerová představila návrh rubrikové struktury a zmínila, že by
uvítala v novinách více rozhovorů, které by měl mít na starost nový redaktor. Dále členové
výboru diskutovali možnost vzniku politické rubriky, kterou by moderoval redaktor.

4. Závěr a určení termínu dalšího jednání

Předsedkyně výboru na závěr požádala, aby se všichni do příštího setkání seznámili s
tematickým plánem, který zašle Bc. Alena Truschingerová. Příští jednání se uskuteční ve
středu 29. ledna v 17:00, kdy by se měl zároveň představit nový redaktor.

Zapsala: Mgr. Denisa Pelikánová

Ověřila: Bc. Šárka Krakovská


